
Nawoord rekenkamercommissie Doetinchem op het rapport ‘De toegankelijkheid van de 
P&C-cyclus in Doetinchem’ 
 
De rekenkamercommissie Doetinchem heeft met genoegen kennisgenomen van de reactie 
van het college van b&w op het rapport ‘De toegankelijkheid van de P&C-cyclus in 
Doetinchem’. Dat positieve gevoel wordt enerzijds veroorzaakt doordat het college de 
gedane aanbevelingen ter harte neemt, maar vooral door de opmerking aan het eind dat het 
college met de auditcommissie of de gemeenteraad het gesprek wil aangaan over de 
verbeteringen in de opzet en vormgeving van de cyclusproducten. 
 
De rekenkamercommissie neemt ook de uitnodiging aan om ‘best practices’ aan te leveren 
om deelconclusie 2 De koppeling tussen doelen en financiën is niet op orde, waardoor de 
P&C-instrumenten niet voldoen aan de informatiebehoefte van de gemeenteraad verder te 
onderbouwen. Ook de uitnodiging om in gesprek te gaan om te komen tot een beknopt 
handboek nemen wij aan. Niet, omdat wij menen de wijsheid in pacht te hebben, wel om 
gezamenlijk te onderzoeken of de in ons onderzoek gesuggereerde verbeteringen 
daadwerkelijk te realiseren zijn. 
 
Steven Dijk, voorzitter 
 
 


